
GF Søholms bestyrelsesmøde 1. November 2021 

Til stede: Jens (K40), Fin (K17), Morten (K50), Mette (S56) 

Anders (S53) havde meldt afbud pga sygdom, men sendt en række opgaver, han gerne ville arbejde 

med, herunder accept af at være næstformand. 

0. Godkendelse af dagsorden og referent 

Dagsorden godkendt og Jens tager det første referat. Vi blev desuden enige om at vi tager 

beslutningsreferater, som offentliggøres på hjemmesiden. 

1. Hvem er vi og hvad vil vi? 

Vores ønsker til bestyrelsesarbejdet lover godt for det fremtidige arbejde/samarbejde i bestyrelsen. 

2. Konstituering 

Anders blev valgt til næstformand. 

Vi besluttede at undlade supplering indtil vi finder det nødvendigt af hensyn til arbejdsbyrden. 

3. Generalforsamlingen 20. sep. 2021 

Vi havde ikke nogen kommentarer til generalforsamlingsreferatet. 

Den vigtigste opfølgning er vedrørende vedtægterne. Vi fik ikke indkaldt til ekstraordinær 

generalforsamling om vedtægtsændringerne i forlængelse af generalforsamlingen, så vi må have 

punktet på den næste ordinære generalforsamling og ved indkaldelsen af den samtidigt indkalde til 

ekstraordinær generalforsamling i umiddelbar forlængelse af den ordinære. 

Vi gennemgår vedtægterne på næste bestyrelsesmøde og inddrager om nødvendigt advokaten i 

tvivlstilfælde. 

4. Intern arbejdsdeling i bestyrelsen 

Vi blev enige om at have en ret flad struktur i bestyrelsen, hvor vi hver især er ansvarlige for 

bestemte områder, selvfølgelig med reference til den samlede bestyrelse.  

Fin er valgt som kasserer, så han er ansvarlig for økonomi. 

Morten: Interne forhold, såsom hjemmeside, Facebook-siden, kontakt til Grundejeren.dk, 

nyhedsbreve (og på sigt nyhedsfeed), o.l.  

Desuden fortsætter Morten med at varetage parkering. 

Jens: Juridiske forhold, såsom vedtægter, ejerforhold til veje, K58 o.l. 

Desuden ’velfærds’forhold: Sommerfest, nabohjælp, hjertestarter, forskønnelse (fx Valbiplan, vild 

natur) o.l. 

Mette og Anders: HOFOR klimaprojektet, vejrenovation og vejtilsyn (incl. fortove).  

Mette og Anders kontakter Jaime mhp at blive opdateret på problemerne og få overdraget 

materiale. 

Mette: Kontaktperson vedrørende lys fra KBs baner. Mette skriver et opslag på facebook om at 

interesserede kan kontakte hende med henblik på at køre sagen i samarbejde med bestyrelsen (ved 

Mette).  

Vi opstillede starten på et årshjul med følgende punkter: 

16/12 2021 kl. 19-21 Julefrokostbestyrelsesmøde hos Mette. Afklaring af vedtægterne. 

1/2 2022 kl. 19-21 Bestyrelsesmøde hos Fin. Vi skal her udarbejde et nyhedsbrev om bl.a. 

generalforsamling og ekstraordinær generalforsamling og at fysiske nyhedsbreve fremover 

sandsynligvis afløses af elektronisk kommunikation. Desuden annoncere sommerfest. 



20/3 kl. 14.30 Ordinær generalforsamling. Fin reserverer Ålholm Kirkes lokale. 

20/3 (eller så tæt på som muligt) Ekstraordinær generalforsamling om vedtægtsændringer 

3/5 kl. 19-21 Bestyrelsesmøde hos Anders 

27/8 Sommerfest 

 

5. Evt 

Fin påpegede at K25 lagde egne fliser ud til fortovsfliser. Han vil kontakte kommunen mhp at sikre, 

at reglerne vedrørende kommunens type D indkørsler overholdes. 

Jens 


